

寰宇金融網特殊服務申請 / 變更申請書
Global eBanking Special Services Application/Modification Form

公司名稱：
Name of Applicant _____

公司統一編號 / 登記證號：
Business Registration ID Number _____

網銀用戶代號：
eBanking ID _____

本公司茲因業務上之需要，向銀行申請 / 註銷下列特殊服務：

This Applicant herein applies to the Bank for applying for/cancelling the following special services

一、餘額不足重試扣款 In case the balance is insufficient, providing the retry service : ☐ 申請 Apply ☐ 註銷 Cancel

二、月結手續費 Monthly Service Charge : ☐ 申請 Apply ☐ 註銷 Cancel

有關本網銀之匯款交易所產生相關匯費，茲同意銀行每月由本公司於銀行開立之活期存款帳號扣款繳付。若所約定之扣款帳號為外幣帳號，其幣別限扣美金。

Regarding the relevant remittance charges incurred for eBanking's remittances, the Applicant herein agrees with the Bank that such charges will be debited from and paid by the Applicant's current account. If the preagreed remittance charges account is foreign currency account, the currency is limited to USD only.

台幣存款扣款帳號：
Deposit Account (TWD)

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

外幣存款扣款帳號：
Deposit Account (USD)

--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--	--

三、臺幣交易特殊處理 Special Processing for TWD Transaction : ☐ 申請 Apply ☐ 註銷 Cancel

四、每日交易限額 Daily Transaction Limit(s) (港澳分行專用 For HK and MO br.) :

☐ 美金 USD ☐ 港幣 HKD ☐ 澳門幣 MOP

換匯交易 Currency Exchange Transaction : _____

非本人轉帳匯款 Non-Applicant-Owned Fund Transfer/remittance : _____

五、其他 Others : _____

聯絡人 Contact person : _____ 電話 Tel : _____ Email : _____

本公司謹此聲明對於本項服務申請之相關規定已充分了解，並願遵守銀行有關寰宇金融網服務申請書之各項約定條款。

This Applicant hereby declares that it has fully understood the relevant regulations regarding these services applications, and agrees to comply with all the covenants specified in the Bank's Global eBanking Services Agreement.

此致 To
永豐商業銀行股份有限公司 Bank SinoPac

申請人簽章：
Applicant's Signature _____

請簽蓋公司原留授權印鑑
Authorized company chop(s) and/or signature(s)
(should be the same as Specified in bank)
臺灣區除申請月結手續費之存款扣款帳號需負責人親簽，其餘申請得免親簽；海外各區仍維持原印鑑卡授權辦理。

申請日期 Date : _____ 年 Year _____ 月 Month _____ 日 Day signature(s).

銀行內部填寫欄位 / For Bank Internal Use (正本請留存於建檔單位 Please keep the original in the Setting Department.)

設定單位 Setting Department : ☐ 臺灣 TW ☐ 香港 HK ☐ 澳門 MO ☐ 越南 VN			
經辦 Maker		覆核 Checker	

進件分行 Receiving Branch	核章 Verification